
Referat af Tune I F Tennis’ generalforsamling d. 8/2.

     26 deltagere incl. 4 fra bestyrelsen.

1. Valg af dirigent.

Finn F.  foreslået og valgt.

2. Valg af to stemmetællere.

Judi og Lars Peter foreslået og valgt

3. Formandens beretning.

Godkendt.

Der var ingen meddelelser fra hovedbestyrelsesmedlem.

4. Regnskab.

Ole fremlagde regnskabet.

Regnskabet er revideret med en anmærkning om, at nogle posteringer omkring 
udbetaling af løn til trænere skal ændres. Det får ingen betydning for 
slutresultatet.

Regnskabet godkendt. 

5. Indkomne forslag.

Der var ingen indkomne forslag.

6. Beslutning af antal medlemmer i bestyrelsen.

Bestyrelsen ønsker, at der fremover er 5 medlemmer.

Vedtaget.



7. Valg.

      a. Valg af kasserer.

Ole genvalgt

b. Medlemmer af bestyrelsen.

Niels Erik og Annette genvalgt.

Ditlev nyvalgt.

Christian og Britta træder ud af bestyrelsen.

c. Medlem og suppleant til hovedbestyrelsen.

Ikke på valg

d. Suppleanter til bestyrelsen.

Lillian og Finn genvalgt.

e. Revisor og revisorsuppleant.

Aage og Jan genvalgt.

f. Underudvalg.

      Ingen.

8. Evt.

Lis ønskede en slåmur. Bestyrelsen opfordres til at indhente tilbud og at kontakte 
Hallens Forretningsudvalg for at se på mulighederne. Emnet har tidligere været 
berørt men er blevet droppet på grund af økonomien.

Anni ønskede bedre adgangsforhold til banerne, når man kommer fra cykelstien.

Viggo ønskede flere cykelstativer.

Bestyrelsen ser på begge ønsker.

Finn redegjorde for sit arbejde i DGI Tennis.

Referent Britta Dirigent Finn F.


